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INNKALLING 

 
Til styremedlemmene i Reisa Elvelag 
 

• Truls Bergmo 

• Ragnhild F. Andreassen 

• Steinar Østgård 

• Terje Nordberg 

• Svein Erik Andersen 

• Magnus F. Berg 

• Knut Fredheim 

 

Gjenpart: 

• varamedlemmene i Reisa Elvelag 

 

 

Styremedlemmene i Reisa Elvelag innkalles med dette til styremøte 14. mars 2024 kl. 14.00 på Halti.  

 
SAKSLISTE 
 

Sak 1/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Vedtak: 

 

 

Sak 2/24 Godkjenning av møteprotokoll fra styremøte 6. desember 2023 

 

  Vedtak: 

 

 

Sak 3/24 Daglig leder orienterer  

   

Saksopplysning: 

Generell orientering om daglig drift siden forrige styremøte i desember 2023.  

 

 

Vedtak: 

 

 

Sak 4/24 Godkjenning av årsregnskap 2023 

 

Saksopplysning:  

Årsregnskapet for 2023 skal godkjennes og underskrives av styret i RE. Årsregnskapet er 

utarbeidet av Arvo Regnskap AS og sendt til revisjon. Revisjonsberetning sendes ut når den er 

klar. 

 
Daglig leder gjennomgår regnskapet i detalj med forklaringer på de ulike postene. Regnskapet 

viser et overskudd i 2023 på kr 179 437,-. Overskuddet skyldes at en del utgifter på prosjekter i 

2023 ikke faktureres før leveranse av rapport i 2024. På grunn av frafall i inntekter som følge 

av stengt laksefiske har elvelaget fortsatt en utfordrende økonomisk situasjon.  

 

 

Vedtak: 
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Sak 5/24 Godkjenning av årsmelding 2023  

 

Saksopplysning: 

Årsmelding 2023 skal godkjennes og underskrives av styret i Reisa Elvelag. Daglig leder har 

utarbeidet årsmeldingen som vil gjennomgås på styremøte. 

 

Vedtak: 

 

 

Sak 6/24 Årsmøtesak 12/2024 Fremtidig fiskeåpning 

 

Saksopplysning: 

Reisaelva har siden 2022 vært stengt for fiske etter laks- og sjørøye. Det har kun vært 

anledning for et begrenset sjøørretfiske i nedre del av elva i perioden 12. august -14. 

september. Stengningen av elva er på ubestemt tid, og den vil ikke åpne før Miljødirektoratet i 

samarbeid med Vitenskapelig råd for lakseforvaltning gjør en ny vurdering av tilstanden til 

laksebestanden i elva. En slik vurdering vil normalt gjøres når Miljødirektoratet har 

hovedrevidering av fiskebestemmelsene i landets elver. Denne gjøres normalt hvert 5 år, siste 

gang i 2021.  

 
Neste hovedrevidering vil da normalt være i 2026, men denne er enda ikke planlagt og kan 

ifølge Miljødirektoratet bli forskjøvet til etter 2026. Et av kriteriene for at Miljødirektoratet 

gjør en ny vurdering av laksebestanden og muligheten for åpne for laksefiske igjen, er at 

Reisaelva kan vise til minimum to år på rad med oppnådd gytebestandsmål (GBM). Det må 

kunne dokumenteres at laksebestanden har styrket seg vesentlig, og at det igjen er et høstbart 

overskudd til å fiske på.  

 

Selv om det er noen år til det igjen blir laksefiske i Reisaelva er det fornuftig å allerede nå 

begynne planleggingen av en fremtidig fiskeåpning. Når elva igjen kan åpne vil det trolig bety 

en forsiktig åpning med relativt strenge reguleringer. Dette for å sikre en bærekraftig 

forvaltning av laksebestanden. Fremtidige fiskebestemmelser vil naturlig nok legge føringer for 

hvordan en eventuell fiskeåpning vil være, men det er viktig at elvelaget som lokal forvalter 

har noen tydelige meninger for fremtiden, og som kan gis som innspill til fiskebestemmelsene 

når disse skal på høring.  

 

Eksempler på problemstillinger som bør diskuteres er:  

- Når bør fisket etter laks åpne, og hvor lenge bør sesongen vare?  

- Skal hele den lakseførende delen åpnes for fiske, eller bør man innføre fredningskulper 

eller fredningssoner. Bør døgnfredning som tidligere videreføres?  

- Antallet fiskekort tilgjengelig per døgn?  

- Forvaltningsavgift, hva bør prisen være. Bør det eksempelvis innføres 

administrasjonsgebyr for de fiskekortene der Reisa Elvelag selger på vegne av grunneiere 

og administrerer alt salget?  

- Fiskekvoter?  

- Tillatt fiskeutstyr?  

 

For å sikre en god prosess og forhåpentligvis en mest mulig omforent løsning på veien videre 

bør det nedsettes en arbeidsgruppe som kan jobbe med ulike problemstillinger knyttet til 

fremtidig fiskeåpning. Arbeidsgruppen bør minimum bestå av en representant fra hver 

rettighetshaver (Statskog, private grunneiere og fiskeberettigede). Det er fornuftig at 

arbeidsgruppen kommer i gang med arbeidet tidlig, da en av erfaring vet at mange av 

problemstillingene kan by på uenigheter mellom rettighetshaverne. 

 

Vedtak: 

 

 

 

Sak 7/24 Prosjektsøknader 2024 

 

Saksopplysning: 

Daglig leder går gjennom prosjektene det er søkt tilskuddsmidler til: 

- Overvåkningsprosjektet 

- Fiskeoppsyn 
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- Habitatkartlegging Reisaelva 

- Kartlegging av sideelver i Reisavassdraget 

- Tiltak mot mink 

- Videreutvikle overvåkning av sideelver  

- Rekrutteringstiltak mot barn og unge 

 

Når sakslisten sendes ut, foreligger det ingen svar på søknadene enda.  

 

Vedtak: 

 

 

Sak 8/24 Prosjekt sonarovervåkning, status 

 

Saksopplysning: 

Reisa Elvelag gjennomførte i samarbeid med Norsk institutt for naturforskning (NINA), 

sonarovervåkning i Reisaelva sommeren 2023. Sonarutstyret ble tatt opp fra elven 23. 

september og deretter hentet av representanter fra NINA. Før prosjektstart ble det lovet at 

analyseresultatene skulle ferdigstilles til rapporteringsfrist, deretter før årsslutt. Per 29. februar 

2024 lar fortsatt resultatene vente på seg, dette til tross for at siste lovnad var starten av februar.  

 

Daglig leder orienterer styret om status i prosjektet og de erfaringer elvelaget sitter med etter 

dette prosjektsamarbeidet med NINA.  

 

Vedtak: 

 

 

Sak 9/24 Administrasjon av sjøørretfiske 2024 

 

Saksopplysning: 

I forkant av sjøørretsesongen 2022 inngikk Reisa Elvelag en avtale om de økonomiske 

rammebetingelsene for administrering av sjøørretfiske, da dette ikke var regulert inn i 

gjeldende kontrakt med Arktisk Geotek. Tidligere kontrakt sa kun noe om elva ble helt stengt, 

og ikke slik som tilfellet var i 2022 med åpent sjøørretfiske. En ny avtale ble inngått for 

administrasjon av sjøørretfiske i 2023 etter evaluering fra 2022 sesongen og noen endringer i 

fiskereglene for 2023. Kontrakt gir mulighet for forlengelse og skal evalueres etter sesongen.  

 

Arktisk Geotek fremlegger forslag til kontrakt for administrasjon av sjøørretfiske i 2024. 

Kontrakten vil være likelydende som avtalen i 2023.  

 

 

Vedtak: 

 

 

 

Sak 10/24 Eventuelt 

 

 

 

 

 

Storslett 1. mars 2024      

 

Truls Bergmo,        Hermann O. Hermansen, 

Styreleder        Daglig leder 


